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onderwerp  Art. 40 vragen CDA 

aanleg kunstgrasvelden 

 
Geachte mevrouw, heer,  
 
 
 
Op 13 februari 2022 zijn door de CDA fractie artikel 40 vragen gesteld over de 
mogelijke aanleg van kunstgrasvelden.  
In deze brief geven wij antwoord op deze vragen. 
 
In uw brief geeft u aan dat uw fractie reeds in 2020 gevraagd heeft om in de 
meerjarenbegroting rekening te houden met de kosten voor de aanleg van 
kunstgrasvelden.  
Nu de sportbeoefening na corona weer is vrij gegeven vindt de CDA fractie het 
belangrijk om de wil om te sporten zo snel mogelijk te ondersteunen met nieuwe 
kunstgrasvelden. 
 
Op het onderwerp aanleg kunstgrasvelden zijn recent meerdere separate besluiten 
genomen, te weten: 

- 22 februari college besluitvorming op aanvragen kunstgrasveld voor v.v. 
Drechtstreek en v.v. Papendrecht. Op beide aanvragen is positief besloten. 
De gemeenteraad wordt met een RIB Aanleg kunstgrasvelden d.d. 15 maart 
geïnformeerd.  

- 24 februari gemeenteraad besluitvorming motie "Kunstgrasveld voor  
v.v. Papendrecht". De gemeenteraad roept het college op om in de 
kaderbrief een voorstel te doen voor financiering van een kunstgrasveld voor 
v.v. Papendrecht bij de begroting van 2023. Zodat aanleg gerealiseerd wordt 
voor het nieuwe voetbalseizoen in 2023.  

 
 
Vraag 1: 

Onze fractie verwacht dat op basis van de criteria er zowel bij v.v. Drechtstreek als 

ook bij v.v. Papendrecht een veld aangelegd kan worden. Kunt u op basis van 

toetsing aan de criteria aangeven of deze verwachting gegrond is?  

 

Antwoord: 

In de RIB "Aanleg kunstgrasvelden" worden de recente positieve besluiten van het 

college op deze aanvragen van de beide voetbalverenigingen benoemd. 

Mocht u naar aanleiding van deze RIB nog vragen hebben dan vernemen wij die 

graag van u.  



 

 
 

 

 

Vraag 2: 

Wanneer verwacht het college met de aanleg van de bedoelde kunstgrasvelden te 

kunnen starten?  

 

Antwoord:  

Zie beantwoording vraag 1. 
 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Papendrecht, 
de secretaris, de waarnemend burgemeester, 
 
 
 
J.M. Ansems, MSc  mr. drs. A.M.M. Jetten  
 


